



Bestyrelsesmøde onsdag den 27. november kl. 19.30
Hos Søren Kvist, Enebærhaven 33, 3500 Værløse

DAGSORDEN 2024.11.27

1. Valg af referent.
 - 1.1. Søren K
2. Godkendelse af referat.
 - 2.1. Referatet godkendt
3. Opsamling fra sidste møde
 - 3.1. Der er ingen løse ender fra sidste møde. Søren C har aftalt med Knud at han laver et juleløb.
4. Efterårsløbet – Evaluering
 - 4.1. Lars beretter om oplevelsen som stævneleder ved efterårsløbet. Der manglede desværre en del funktionsledere, nogle som meldte afbud meget sent. Det var en udfordring at få startholdet besat. Der var desuden problemer med at få accepteret rettelser til banepåtryk, som blev foreslået af banekontrollanten, udført, hvilket førte til en del frustrationer. Vi har desuden erfaret at vi er nødt til at være væsentligt flere til at afvikle løbet. Det er desuden et problem at der er en del opgaver i forbindelse med løbet som sædvanligvis løses af de samme personer, hvilket betyder at vi har svært ved at dække for hinanden, eksempelvis ved sygdom. Der var kun et enkelt hold tilmeldt til den nye par-kategori vi forsøgte at indføre. Processen med tryk af kort er nødt til at foregå anderledes til næste år, det var et meget stressende forløb i år. Bortset fra det gik løbet godt, og der har været stor ros til løbet og banerne fra de deltagende løbere i det hele taget.
 - 4.2. Hvad skal vi gøre med konceptet for fremtiden, så vi kan få flere gjort interesserede i at deltage? Vi vil gerne trække flere til skoven, både erfarne løbere og familier der ikke allerede er kan lokkes med et spændende koncept. Måske skal navnet skiftes fra "Efterårsløbet" til noget mere spændende. Vi vil sætte et punkt på generalforsamlingen.
 - 4.3. Der skal udarbejdes en funktionslederliste med beskrivelser, som vil gøre det lettere at overskue opgaverne.
5. Skal vi tære på formuen? Evt. forslag?
 - 5.1. Kassereren fremfører at vores regnskab for året på nuværende tidspunkt går ca. i nul, måske med et lille minus. Altså er formuen ca. uændret siden sidste år.

Det blev diskuteret om vi skal anskaffe et nyt telt, som var lettere at transportere. Søren C beretter at han har undersøgt det, og at de telte der er på markedet nu vejer ca det samme som vores nuværende telt. Vi kunne overveje at anskaffe os en form for trækvogn til transport af teltet.

6. Vedligeholdelse af vores kort og Findveji?
 - 6.1. Det blev diskuteret hvordan vi skal vedligeholde vores kort på lang sigt. Giver det eventuelt mening med et kortsamarbejde / kortsråd med de andre klubber der bruger Hareskovene? Søren C vil tale med Ballerup OK og OK73.
 - 6.2. Findveji: Søren C foreslår at vi fremover kun udbyde ruter i skovene hvor vi ved at kort og pælene bliver vedligeholdet. Vi skal kunne stå inde for kvaliteten af de ruter vi har udbudt. Søren C laver et oplæg til DOF.
7. Juleløb 2025 – 3. juledag 27. december – Knud laver noget i skoven – forplejning?
 - 7.1. Starttidspunkt fastsat: 11:00.
 - 7.2. Forplejning: Vi arrangerer noget flæskestegssandwich til frokost.
8. Generalforsamling 20. februar 2025
 - 8.1. Der tilføjes et punkt til dagsordenen: "Efterårsløbets fremtid".
9. Klubtur til O-ringen 2025 ved Jönköping? -
<https://www.oringen.se/en/start.html>
Mulig hytte: <https://www.feriepartner.dk/sommerhus/j%c3%b6nk%c3%b6ping-uppsala-0-jon581-171/?adults=9&from=2025-07-20&to=2025-07-27>
eller https://www.novasol.dk/feriehuse/nssjinkpingforserum-s30503?adult=8&child=0&pets=0&range=0&nights=7&placesId=287®ionName=Sm%C3%A5land®ionId=752_Sm%C3%A5land&destinationURL=%2F752%2FSm%C3%A5land&start=20-07-2025&id=287&index=search&accommodationTypes=&features=&siteFeatures=&page=1&sort=bestmatch&salesMarket=208
 - 9.1 Bestyrelsen bevilger retten til Søren C at booke en hytte, hvis ikke alle pladserne kan sælges vil klubkassen dække.
10. Næste bestyrelsesmøde
 - 10.1. Onsdag 5 Februar 2025 hos Søren C
11. Evt.
 - 11.1. Ingen punkter.